

**Pleurothallis tricaudata** Schltr., nov. spec.

Epiphytica, erecta, 15—30 cm alta; rhizomate caulinormi, erecto, cum caulis connato; radicibus filiformibus, elongatis, flexuosis, glabris; caulis superpositis, vaginis vulgo 2 brunneo-nervatis, ostio margine incrassato lanceolatis, acuminatis omnino obsessis, 2—3 cm longis, 1,5—2 mm diametentibus; folio erecto, lanceolato, obtusiusculo vel obtusiuscule acuminato, basi sensim in petiolum usque ad 1 cm longum attenuato, petiolo inclusio 3—4 cm longo, medio fere 5—8 mm lato; racemis erectis, singulis, folia multo excedentibus, pedunculo usque ad 4 cm longo paucivaginulato inclusio usque ad 13 cm longo, gracillimo, laxe multifloro, secundo; bracteis cucullatis, apiculatis, ovario pedicellato pluries brevioribus; floribus mediocribus, tenuibus, fide collectoris viridiflavis, basi brunneo-striatis, glabris; sepalis e basi lanceolata caudato-elongatis, 1,5 cm longis, lateralibus obliquis, basi margine anteriore paululo dilatata cum pede columnae mentum breve obtusum formantibus; petalis oblique et anguste oblongis, subacutis, margine irregularibus, c. 2,25 mm longis; labello linguiformi, basi lamellis 2 semilanceis sublobiformibus usque infra medium instructo, brevissime unguiculato, apice obtuso, c. 3,25 mm longo; columna apice semiquadrato-auriculata, basi incrassatula, labello c. 2-plo; breviore; ovario cum pedicello gracillimo, glabro, 6—7 mm longo.

Huanuco: Berge zwischen Chachao und Acomayo, 3100—3200 m. —  
A. Weberbauer no. 6827, September 1913.

Die Art gehört ganz offenbar in die Verwandtschaft von *P. diptera* Ldl., als welche sie von Kränzlin bestimmt worden war, ist aber durch viel schmälere Blätter ohne verdickten, aber mit fast gezähneltem Rand,

fast spitze Petalen und das am Grunde nicht herzförmige, sondern ziemlich lang keilförmige Labellum unterscheiden.